
Драган Вранкић 

Питање постављено Савјету министара БиХ:  

1. „Како ће се приступање Републике Хрватске Европској унији одразити на живот 

грађана Босне и Херцеговине који живе у општини Неум и како ублажити 

евентуалне негативне посљедице? 

2. Да ли је општина Неум због своје специфичне саобраћајне позиције довољно 

интегрисана са осталим дијелом БиХ?“ 

Питање постављено општинском начелнику и предсједнику Општинског вијећа 

Општине Неум: „Какви су ставови Општине Неум према њиховој перспективи након 

приступања Републике Хрватске Европској унији и које су то активности у 

координацији са вишим нивоима власти које би помогле квалитету живљења грађана и 

пословању привредних субјеката?“ 

 


